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Sak nr. Begrunnelse Vedtak 

 
13/23 

 
 
 

 
Referat styremøte 15.03.23 

 
- Referat fra styremøte 15.03.23 

godkjent med bemerkninger 
- Daglig leder oppdaterer referat  

 
 

14/23 
 

 
Orienteringssaker; 
 
Status økonomi per 28.02.23 
 
- Tor Bach orienterte om den økonomiske 
statusen i OIF for første termin  
- Daglig leder orienterte om den økonomiske 
situasjonen i fotball  
 
IKAS  
 
- Atle Larsen orienterte om status i IKAS 
 
Instruks daglig leder 

- Daglig leder lager et utkast til instruks 
til AU. AU tar en gjennom og 
presenterer for hovedstyret når 
instruks er klar 

 
Status daglig leder: 

- E-sport 
o Daglig leder tar ansvar for å 

gjennomføre et allmøte vedr. 
E-sport 

o Ansvarlig for E-sport i Buvik 
IL inviteres til neste 
hovedstyremøte for en 
presentasjon av hvordan Buvik 
har jobbet med etableringen av 
E-sport 

- Flerbrukshuset 
o Engasjere vaktmester for 

flerbrukshuset i en honorert 
stilling 
 

 
 
 
Orienteringssakene tas til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
- Elektronisk signering av 

styredokumenter 
o Daglig leder ønsker å innføre 

elektronisk signering av 
styredokumenter i OIF med 
bakgrunn i utfordringer å få 
alle avdelinger til å levere og 
få signert styreprotokoller. 

o Hovedstyret tester ut 
elektronisk signering av 
styredokumenter før det 
innføres i resterende OIF 

- Gratis halleie påvirkning på 
medlemmer i OIF 

o Daglig leder orienterte om 
tilbakemelding fra håndball og 
turn på hvordan gratis halleie 
til nå har slått ut på 
avdelingene og medlemmene. 

o Styreleder og daglig leder 
avtaler med håndball, turn og 
svømming til et felles møte for 
å legge en strategi for å ta tak i 
situasjonen i 
Orklahallen/Orklandsbadet 

- Gressbaner i Idrettsparken 
o Tor Bach orienterte om 

oppgradering/prioritering av 
gressbaner i Idrettsparken 

 
Status barneidrett 

- Hege Berg orienterte om møte i 
Barneidrettsutvalget 

- Hege Berg svarer opp brev fra fotball 
 
Status politiattester 

- Status quo 
 
Status utstyr 

- Status quo 
 
Status 17 mai Nedre Rømme/Idrettsparken 

- Hermann Lund orienterte om årets 17 
mai arrangement på Nedre 
Rømme/Idrettsparken 

- Komiteen har søkt og fått bevilget kr 
25 000,- av Orkland kommune til leie 
av OIF sin bygg i Idrettsparken til 
arrangementet 

 
Struktur AU møter OIF 

- Tor Bach orienterte om AU 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



- Hovedstyret ønsker videre 
stikkordsreferat fra gjennomførte AU 
møter. 

 
Friidrettsbanen Idrettsparken 
(Vedlikehold/Dyprensing) 

- Daglig leder orienterte om 
vedlikeholdsarbeidet som OIF anlegg 
gjør årlig 

- Daglig leder undersøker med 
friidrettskretsen/forbundet om hvor 
ofte dyprensing bør gjennomføres 

 
Midlertidig ny kiosk OIF fotball 

- Rødbua – brev via epost fra OIF 
fotball 

 
Pride Orkland 

- Hovedstyret oppfordrer alle 
avdelingene i OIF til å delta på 
arrangementet.  

- Karin Røttereng tar hovedansvar i 
hovedlaget for å følge opp dette. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Hovedstyret er positive til prosjektet, 
og ønsker at styret i fotball kommer 
tilbake med mer informasjon når 
avdelingen har fullstendig klart et 
budsjett for prosjektet 

 

 
 

15/23 

 
 
Saker 
 
 

- Salg av gressbaner Idrettsparken 
o OIF fotball har flere aktører 

som er interessert i å kjøpe 
banenavnet på hovedbanen i 
Idrettsparken, hvor det er 
ønskelig at midlene skal 
øremerkes OIF Fotball. OIF 
har ingen tidligere historikk på 
salg av navn på gressbanene. 

 
Forslag til vedtak: Hovedstyret aksepterer 
salg av navn på gressbanene i Idrettsparken. 
 
 

 
  
Vedtak: 
 
 

- Hovedstyret aksepterer salg av navn 
på gressbanene i Idrettsparken. Salget 
skal først godkjennes av hovedstyret 
før avtaleinngåelse. 

 
 
 



 
16/23 

 
Eventuelt 
 

- Prosjekt vedr lagerbygg sammen med 
Røde kors i Idrettsparken 

 
- Skøytebane på friidrettsbanen 

o Daglig leder undersøker om 
det kan la seg gjøre 
 

- Krans i begravelse 
o Kari Fossvoll avtaler med 

fotball 
 
Neste styremøte onsdag 14.06.2023 
 
 

 

 
Orkanger 11.05.2023 
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